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REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PODTUREN 
OPĆINSKO VIJEĆE 
Podturen, 28.09.2016.god. 
 

Z A P I S N I K 
 

Sa 20.sjednice Općinskog vijeća Podturen održane dana, 28.09.2016.god. u prostorijama 
Općine Podturen s početkom u 19 sati. 
Sjednicu je telefonskim putem sazvao predsjednik vijeća Vjenceslav  Hranilović. 
 
Prisutni vijećnici : Vladimir Križaić,  Damir Srpak, Vjenceslav Hranilović, Kolarić Antun,  
Mirjana Murk, Antun Drk, Mladen Biber, Daliver Oršuš, Ivan Jambrošić, Branko Krnjak, 
Dejan Žagar, Vladimir Kodba, Dino Biber i Sanja Bobičanec (14 vijećnika). 
 
Još su prisutni: Predstavnici Međimurskih voda :Vladimir Topolnjak- direktor i Dario Ban, 
Josip Lepen- načelnik Općine Podturen, Stjepan Murković- zamjenik načelnika Općine 
Podturen, Simona Murković VMO Novakovec, Vladimir Trstenjak – novinar lista 
„Međimurje“ i Darinka Mikulić- zapisničar.  
 
Predsjednik vijeća Vjenceslav Hranilović pozdravlja nazočne vijećnike i ostale prisutne te 
napominje da je sjednica sazvana telefonskim putem. Vijećnicima koji imaju mail , dostavljena 
je na uvid Studija utjecaja na okoliš za izgradnju aglomeracije. Kako je sjednica sazvana 
telefonskim putem, o prihvaćanju  Zapisnika sa 19. i 20. sjednice Općinskog vijeća će se 
raspravljati na idućoj 21. sjednici Općinskog vijeća. 
 
Zbog mnogobrojnih upita kako vijećnika, tako i građana, odabran je datum održavanja 
sjednice  koji odgovara predstavnicima Međimurskih voda i vijećnicima općinskog vijeća za 
Raspravu o prijedlogu kanalizacijskog sustava Podturen i prijedlogu proširenja Pročistača 
Podturen. 
  
Otvara se rasprava o prijedlogu Dnevnog reda koji je vijećnicima dostavljen uz poziv, te se 
utvrđuje da je jednoglasno prihvaćen sljedeći Dnevni red: 
 
1. Rasprava o prijedlogu kanalizacijskog sustava Podturen i prijedlogu  
   proširenja pročistača  Podturen 
 
Josip Lepen, načelnik- Za proteklu sjednicu Općinskog vijeća Podturen, bilo je planirano da se 
pozovu predstavnici Međimurskih voda u svezi aktivnosti na izgradnji kanalizacije na 
području Općine Podturen. Zbog zauzetosti drugim neodgodivim poslovima, isti nisu mogli 
biti nazočni, stoga je sjednica zakazana za danas. U Proračunu Općine Podturen planirana su 
sredstva za daljnju izgradnju kanalizacije nauštrb ostalih investicija. Već prošle godine je 
potpisano pismo namjere da izgradnja kanalizacije ove godine bude u naselju Novakovec. 
Predstavnici Međimurskih voda su se zalagali za daljnju izgradnju. Proveli su natječaj ali neki 
uvjeti natječaja su neprovedivi (rokovi izgradnje, financiranje razlike radova od 2 milijuna 
kuna). Poduzeli smo zajedno sa predstavnicima Međimurskih voda sve kako bi radovi bili 
nastavljeni, kontaktirano je i Ministarstvo poljoprivrede uz molbu da osigura dodatna 
sredstva za kanalizaciju. Nadali smo se, ali je teško očekivati  da će ovako „mali“ projekt biti 
prioritet vlade, jer baš naša aglomeracija mora biti gotova do 2021.god. Nažalost, Hrvatske 
vode nisu bile  u mogućnosti osigurati dodatna sredstva.  U naselju Novakovec trebalo bi 
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„preprojektirati“ kanalizaciju. Predstavnici Međimurskih voda su njega kao načelnika i 
Vjenceslava Hranilovića kao predsjednika općinskog vijeća informirali u svezi svih poduzetih 
radnji oko nastavka izgradnje kanalizacije i pročistača, te predlaže vijećnicima da postave 
pitanja predstavnicima Međimurskih voda. 
 
Vladimir Topolnjak, direktor Međimurskih voda, pozdravlja sve nazočne i upoznaje vijećnike 
s kronologijom izgradnje pročistača i kanalizacije na području Općine Podturen – 
IZLAGANJE V.TOPOLNJAKA PRILAŽE SE UZ ZAPISNIK ( kako ne bi eventualnim 
interpretacijama zapisničara, došlo do izmjene kronoloških ili tehničkih dijelova aktivnosti 
poduzetih na realizaciji sustava odvodnje na području Općine Podturen) .Pregled je sastavljen 
28.06.2016.god. 
Dalje se kronološki navode sva pitanja i odgovori sudionika sjednice. 
 
Josip Lepen, načelnik – da li postoji mogućnost da se jedno naselje ipak kandidira (uz 
sufinanciranje Hrvatskih voda). 
Vladimir Topolnjak, direktor Međimurskih voda- Međimurske vode će se zalagati da se to 
napravi. 
 
Bario Ban, predstavnik Međimurskih voda- nakon odabira konzultanta i usuglašavanja 
rješenja dokumentacije, sve je dostavljeno predstavnicima EU. Odobrene su dvije varijante 3 
A i 4 A. Preporuka je  za nastavak studijske dokumentacije za Podturen (dogradnja 
pročistača) varijanta 3 A Turčišće nije prihvatljiva zbog daljine . Rijeka Mura i Drava jedino 
su prihvatljive za ispuštanje voda. Veličina aglomeracije se slaže na otprilike 16 tisuća 
stanovnika (Turčišće,Belica, Podturen), 104 kilometra kanalizacijske mreže, 41 crpna stanica- 
procjenjena vrijednost 21 milijun i 500 tisuća kuna tj. 155 milijuna kuna sveukupno. 
Financijska analiza troškova na iznos od 188 milijuna kuna: 133,5 milijuna kuna financira 
fond, 24 milijuna kuna državni proračun, 24 milijuna kuna Hrvatske vode i 7,3 milijuna kuna 
lokalna samouprava. Znači općina sufinancira vrijednost cca 4 % na temelju stvarnih 
troškova. Budući da  europski fondovi financiraju izgradnju u velikom iznosu, Hrvatske vode  
trenutno nemaju interesa parcijalno ulagati u izgradnju manjih projekata.   
 
Vijećnik Vladimir Križaić- danas je čitao list „Međimurje“ i da nije došao na sjednicu ne bi 
znao da se na pročistač u Podturnu priključuje naselje Belica. Već prije su bila projektirana 3 
pročistača u Podturnu. Ne može se sve spajati na Podturen (Belica i Mala Subotica). Slaže se 
da se dio Općina Vratišinec  i Belica  priključi, ali dalje po njemu nema smisla. 
 
Vijećnica Mirjana Murk – traži da se u zapisnik unese da Međimurske vode ne koče izgradnju 
kanalizacije u Novakovcu kako bi mještani bili dobro informirani. Međimurske vode ne 
opstruiraju izgradnju već Hrvatske vode, želi da se to zna. 
 
Vladimir Topolnjak, direktor Međimurskih voda – Hrvatske vode financiraju izgradnju 
kanalizacije za sve. U realizaciju se ne ide bez sredstava Hrvatskih voda. To je ujedno i uvjet 
za apliciranje na fondove. Pojedina naselja su čak isključena zbog nemogućnosti priključenja , 
trebalo je realizirati projekt prema prihvatljivim troškovima. Pročišćene vode se mogu 
ispuštati u rijeke, ne u Trnavu i kanale. Nažalost uvjeti Europe su takvi da se mora iznaći 
najprihvatljivije rješenje, ono što nude europski stručnjaci a to je dogradnja pročistača. 
Međimurske vode rade podjednako za sve općine na području županije. Međimurske vode 
imaju stručni tim koji surađuje na svemu sa općinama i vodi stručne poslove iz svog 
djelokruga.  
 
Josip Lepen, načelnik – predloženo je rješenje najprihvatljivije za EU, radna varijanta kako bi 
to trebalo izgledati. Ako je to jedina mogućnost za Međimursku županiju, onda ne zna. Općina 
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Podturen može odbiti rješenje, ali u pitanju je daljnja izgradnja kanalizacije, zato su i pozvani 
vijećnici Općinskog vijeća Podturen da znaju o čemu se radi. Varijanta 3 A i 4 A. 
 
Vijećnica Mirjana Murk – želi reći da su Hrvatske vode odbile sufinanciranje a ne 
Međimurske vode.  
 
Vladimir Topolnjak, direktor Međimurskih voda- zbog predviđenih kazni iza 2023.godine 
napravljeni su projekti da se čim prije napravi sustav odvodnje prihvatljiv za EU. 
 
Vijećnik Vladimir Križaić – on je za varijantu 3 A, može i varijanta 4 A, ali ne cijeli pročistač 
u Podturnu, što će Podturen imati od toga. Zašto se Mala Subotica ne spoji na pročistač u 
Čakovcu koji je bliži. 
 
Stjepan Murković- zamjenik načelnika – ide se na proširenje pročistača, sufinanciranje 
izgradnje, povrat sredstava. 
 
Dario Ban, predstavnik Međimurskih voda- postojeći uređaj, trošak za proširenje pročistača, 
detaljnu analizu po objektima će financirati ostali (Belica, Mala Subotica). 
 
Stjepan Murković, zamjenik načelnika – vijeće može zatražiti povrat uloženih sredstava u 
pročistač od strane Općine Podturen. 
 
Vjenceslav Hranilović, predsjednik vijeća – što je s prijašnjim troškovima izgradnje pročistača 
koje je plaćala Općina Podturen.  
 
Vijećnik Dejan Žagar –Miklavec faza 3. Koja je razlika za moje naselje. Zašto se ne izvedu ove 
godine ili slijedeće dvije godine svi radovi, da se ne bi desilo da okolna naselja (Turčišće i sl.) 
imaju prije kanalizaciju od Miklavca koji spada u Općinu Podturen. 
 
Vladimir Topolnjak, direktor Međimurskih voda – sva naselja su faza 1. Znači svi idu zajedno 
kako je predviđeno aplikacijom. 
 
Vijećnik Dejan Žagar – da li se može „garantirati“ da će se naselja Općine Podturen priključiti 
na pročistač prije od Male Subotice i sl. 
 
Vladimir Topolnjak, direktor Međimurskih voda – nada se da će se moći . 
 
Dario Ban, Međimurske vode – dok se ne izgradi cijeli sustav posao nije dovršen. Za svaki dio 
postoji građevinska dozvola. Za sve izgrađeno prije priključivanja potrebno je napraviti 
zajednički tehnički pregled, bez obzira tko je prvi a tko zadnji izgrađen- znači svi zajedno se 
priključuju i imaju zajedničku uporabnu dozvolu. 
 
Vjenceslav Hranilović, predsjednik vijeća – da li postoji mogućnost da iduće godine u 
izgradnju idu naselja Miklavec, Ferketinec i Celine ili da čekaju zajedničko priključenje. 
 
Vladimir Topolnjak, direktor Međimurskih voda – izgledi su mali. Međimurske vode će se 
truditi, sumnja da će Hrvatske vode pristati zbog omjera sufinanciranja ( veće sufinanciranje), 
Zajedničko sufinanciranje projekta je povoljnije, poslati će upit Hrvatskim vodama. 
 
Vjenceslav Hranilović, predsjednik vijeća – znači da je natječaj za izgradnju sustava odvodnje 
u Novakovcu ove godine „prošao“ zbog potrebe „preprojektiranja“ aglomeracije isto se ne bi 
po završenim  radovima mogli priključiti na kanalizaciju. 
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Vijećnik Vladimir Križaić – Vijećnici se sada brane, nemojte na Međimurske vode. Neka se 
„preprojektira“ prema Goričanu, zašto bi sve išlo prema Podturnu. Slaže se da se priključe 
susjedna naselja  općine ali ostali nikako. 
 
Vijećnik Daliver Oršuš- 40 % mještana Lončareva je uzimalo vodu  iz bunara sa  postojećeg 
šahta koja je postavljena u naselju. Josip Balog je taj priključak preselio u svoju kuću. 
 
Vladimir Topolnjak, direktor Međimurskih voda- u naselju je izgrađena mreža i svatko se 
može priključiti na vodovod. Mogućnost plaćanja na rate. Više nema viktorijanskih zdenaca. 
Voda se mora plaćati. 
 
Vijećnik Branko Krnjak – kolika će biti cijena domaćinstvima za priključak na kanalizaciju? 
 
Vladimir Topolnjak, direktor Međimurskih voda – sva domaćinstva će dobiti priključak 
besplatno do dvorišta, ostalo plaća sam vlasnik. 
 
Vijećnik Antun Drk – stav vijećnika V.Križaića je prihvatljiv (kanalizacija prema Miklavcu i 
Ferketincu), tko je zakazao za Novakovec (sredstva). 
 
Vijećnik Antun Kolarić – verzije 3 A i 4 A , u kojoj je to fazi: Što bismo mi kao vijeće mogli 
uvjetovati u svezi varijanti. 
 
Dario Ban, predstavnik Međimurskih voda – Tehnički i ekonomski je prihvatljivija varijanta 
4 A. 
 
Josip Lepen, načelnik – dosta mještana ima primjedbu na varijantu 4 A . Stalno mu dolaze 
mještani i pitaju u svezi izgradnje pročistača. Po računima ispada da je varijanta 4 A 
prihvatljivija i jeftinija, ali kako će reagirati mještani Podturna, možda će se buniti? 
 
Vijećnik Mladen Biber – što bi za Novakovec značila prepumpna stanica? 
 
Dario Ban, Međimurske vode – priključak naselja Dekanovec kroz naselje Novakovec je 
potrebno izvesti u skladu s novom projektnom dokumentacijom ( sa većim cijevima ). 
 
Josip Lepen, načelnik – tema ovog vijeća je bilo upoznavanje vijećnika i informacije nadležnih 
za izgradnju aglomeracije kojoj pripada naša općina. 
                                                     
 
Dovršeno u  20:24 min 
Zapisničar: Darinka Mikulić 
                                                                                          
                                                                                            Predsjednik  Općinskog vijeća:  
                                                                                          Vjenceslav Hranilović,bacc.ing.aedif. 
 
 
Prilog zapisniku: 
- Predmet: PREGLED STANJA REALIZACIJE SUSTAVA ODVODNJE NA PODRUČJU 
OPĆINE PODTUREN  (Međimurske vode)-3 stranice 
- službena korespodencija ( Općina, Medimurske vode, Ministarstvo -dopisi 3 stranice) 


